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Abstract (en)
[origin: GB2036098A] A spinning rotor (1) made from steel (1a) for an open end spinning machine is provided with a thinwalled rotor wall (3) with
a fibre collecting groove (4) and a locally limited, hardened zone (11) comprising the fibre collecting groove (4) at the largest inside diameter (B).
Owing to the partial hardening of the rotor wall (3) high wear resistance is achieved for the fibre collecting groove (4) and the finished shape and
roundness of the spinning rotor (1) made from unhardened steel (1a) for application on the open end spinning machine is maintained.

Abstract (fr)
Un rotor a filer (1) en acier (1a) pour une machine a filer est pourvu d'un rotor a double paroi (3) avec une gorge (4) collectrice de la fibre et une
partie durcie localement (11) comprenant la gorge collectrice (4) de la fibre, sur le diametre interieur le plus grand (B). En raison du durcissement
partiel de la paroi (3) du rotor, on obtient une haute resistance a l'usure de la gorge collectrice (4) de la fibre et la forme finie et le rond du rotor a filer
(1) en acier non durci (1a) applicable aux machines a filer a extremite libre peuvent etre conservees.
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